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Yttrande angående inhyrning av ny förskola 
på Första Långgatan 25 inom området 
masthuggskajen i centrum 
 

Att bygga en friyta om 18,5 m² per barn är mycket bristfälligt. I stadens ramprogram 

rekommenderas 35 m² per barn. Boverket rekommendation kring friyta är på 40 m² per 

barn. 

Den viktiga, pedagogiska utomhusmiljön riskerar att bli väldigt begränsad. För att 

kompensera för den begränsade utomhusmiljön är det än mer angeläget att barnen får 

möjlighet att upptäcka andra utomhusmiljöer. Då krävs dock en tillräcklig bemanning för 

att kunna ta med barnen på utflykter vilket också är en utmaning.  

Förskolegårdar som har en mindre sammanhållen yta har dessutom ofta hög andel 

konstmaterial i form av gummiasfalt som har större slittålighet till förmån för 

naturmaterial så som gräs och buskage. Detta riskerar att motverka stadens mål om att 

öka den biologiska mångfalden. 

Vi delar förvaltningens bedömning att fler förskoleplatser behövs i området. Det råder 

brist på förskoleplatser i Masthuggsområdet och det finns flera förskolor som enbart har 

tillfälliga bygglov. Det är dessutom brist på parker och lekplatser i området vilket 

kommer medföra att förskolan troligtvis också används som lekplats för barn i området 

på tider då förskolan är stängd. Detta kommer medföra slitage på lekområdet.  

Vi rödgröna ser det som en stor brist att förskolemiljön är ytterst begränsad men vi är 

också medvetna om att platserna behövs.  

Vi ser fram emot fler nya förskolor men med större friytor för barnens bästa.  
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